

F. Product profiles 提交产品信息

Add your products/services to your online profile(s) and present yourself holistically on our trade show websites.
请提交展品信息，最多2个产品You can assign **two products** to your online profile for each (trade fair) participation (see Online profile services in the "Special conditions of participation").If you would like to show more than two products in your online profile, you have the option of booking additional products later on.

1. Product Name 产品名称 (英文)

Thermal Imaging Scope EAGLE-L SERIES

1.1 Product Group 产品类型编号 (参考报名表第2页, 每个产品只能填1个) 如提供2个产品 需提供各自对应类别

3.2 举例: 1.1.2 1.1.2 Ball catch fences

2. Product Description (max. 4.000 characters, English) 产品描述(英文)注意字数、分段

ULIRVISION EL series features a lightweight design and compact structure. It utilizes a 12µm high-performance uncooled infrared detector, offers laser rangefinding up to 1200 meters, and incorporates ergonomic knobs and a six-axis stabilization system for faster and more precise focusing. It also supports RAV (recoil-activated video) recording to capture memorable moments.

3. Add more details to your product

Key Facts 关键词

thermal imaging scope; outdoor hunting

4. Only mark your product as "New Product" if it has been on the market for less than 1 year. 如是一年内发布的新品请点击打勾，
如有 两个产品请将另一个产品填好，再交一份本PDF

Product Video (Please insert your product video link here) 产品视频, 仅支持Youtube链接

https://www.youtube.com/watch?v=wMZW4M8XXqc

6. Product Picture 产品图片 一般提供1张最有代表的图片即可, 最多提供5张, 不同的产品图片分开放在不同的文件夹。>3mb 无法上传

Tip:
- Users click more often on products with product images!
- Upload up to **5** product pictures per product and make your profile more attractive.
- Please note: the image at the beginning will be used as a teaser image on the corresponding website. So pay special attention to a meaningful image here.

**展品图片, 请在回传本文件时一同将图片作为附件打包回传。最多提交5张照片, 请给照片顺序备注1-5, 统一于本PDF提交在一个文件夹的压缩包内

7. Product PDF 请在回复邮件时一起打包上传<5MB, 英文文件, 如有提供, 一个产品一个pdf。>5mb无法上传

Tip:
You have more information about your product? Add additional product information as a PDF. One PDF upload possible.
附件: 产品介绍的文件和文件名必须为英文: 文件名-公司名。该PDF材料, 务必与本PDF放在同一文件夹中。

G.Product Experts、Employees / Product Experts 1位产品联系人

Tip: **产品联系人** Connect your product experts with your product, so your customer has the right person to contact. Please choose your product expert
Tip: Add additional employees and product experts. Later you can link them as experts to your products.
A separate procedure applies to employees for the it-sa 356 platform. Please have a look to the FAQs for details.

1. Add employee / product expert

First Name (English): HUAQIANG

Last Name (English): WAN

Job Description / Function (German): Vertriebsleiter

Job Description / Function (English): Business Director

Phone: 13575712060

Email address: john.wan@ulirvision.com